
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 14. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 161

Vil ministeren på baggrund af sagen om store huslejestigninger på det kommunale pleje-

center Frihavnen i Vorbasse oplyse, hvilke forhold omkring lejeforhøjelsen, herunder bl.a.

kommunens beregning af lejeforhøjelsen som ejer og kommunens manglende regulering

af lejen i en længere periode, der kan indbringes for henholdsvis beboerklagenævnet og

boligretten? Der henvises bl.a. til artiklen fra den 10. oktober 2018 ”Frihavnen får igen

huslejestigning – der er ingen vej udenom” fra Jydske Vestkysten.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Ravn (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Ravn@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
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